
Lieve vrienden, 

En toen zat de eerste helft van onze bestuurstermijn er alweer bijna op. Alle clichés mogen 

erbij worden gehaald: de maanden zijn voorbij gevlogen, wat een halfjaar was het… Maar 

één ding staat vast: we hebben ervan genoten! 

Bestuur 
Op 15 juni werd ons achtkoppige bestuur verkozen. Zo’n groot afdelingsbestuur is vrij 

ongebruikelijk, maar is natuurlijk een hele fijne upgrade ten opzichte van het vorige, 

driekoppige bestuur. Met acht bestuursleden heb je als bestuur veel meer slagkracht, 

kun je sneller schakelen en makkelijker taken onderverdelen. 

Een bestuur van acht mensen betekent ook dat er acht meningen, acht bestuursstijlen en 

acht persoonlijkheden zijn. Ook heeft elk bestuursleden natuurlijk verschillende 

kwaliteiten. Het was in het begin soms even zoeken hoe we deze acht werelden het 

beste bij elkaar konden laten komen, maar dit is al snel helemaal goedgekomen. Er staat 

nu een slagvaardig, gestroomlijnd en vooral gezellig bestuur op de planken, dat staat te 

springen voor de tweede helft van onze termijn! 

Campagne 
De inkt van de notulen van de afgelopen Zomer-AAV was amper opgedroogd of het 

nieuws kwam door dat het kabinet Rutte IV was gevallen. Dit was enorm spannend nieuws, 

maar dit betekende ook voor ons dat er uit het niets een campagne uit de grond moest 

worden gestampt. Na het nieuws dat de leden van GroenLinks en de PvdA met een 

gezamenlijke kieslijst en programma de verkiezingen in wilden, hebben we gelijk de 

handen ineengeslagen met de Jonge Socialisten (JS) in Noord-Holland. Samen met hen 

zijn we de campagne ingegaan. 

Op het moment van schrijven loopt onze campagne nog, maar wij durven te stellen dat we 

een zeer succesvolle campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen hebben gekend. We 

hebben ongelooflijk veel geflyerd, en daarmee veel jonge kiezers bereikt en overtuigd van 

onze idealen. Daarnaast hebben wij ook de ruimte geboden voor nieuwe leden om 

laagdrempelig aan de campagne te kunnen ruiken. Dat hebben we onder andere gedaan 

aan de hand van een discussieavond, een watchparty rondom een televisiedebat en een 

pjo-debat. 

Gedurende de campagne hebben we heel fijn samengewerkt met de JS Noord-Holland. 

Ook hier was het in het begin even zoeken, maar uiteindelijk hebben we het samen toch 

maar mooi gedaan. De communicatie tussen ons was goed, we hadden bijvoorbeeld 



gezamenlijke tweewekelijkse overleggen, en dit was een belangrijke factor in ons succes. 

 

Afdelingsontwikkelingen 
Sinds 1 juli 2023, de ingangsdatum van ons bestuursjaar, is DWARS Amsterdam netto 83 

leden groter geworden! De trend waarbij we steeds meer nieuwe leden mogen 

verwelkomen bij onze afdeling die onder het vorige bestuur al was ingezet, zetten wij dus 

door. 

Waarschijnlijk komt de groei van het aantal nieuwe leden door de ontwikkelingen rondom 

de Tweede Kamerverkiezingen. GroenLinks heeft namelijk heel veel nieuwe leden mogen 

bijschrijven (waarvan een deel al lid was van de PvdA en dus dubbellid is geworden). Veel 

jongeren worden dan ook gratis lid van DWARS. 

Dit is een opsteker, maar kan ook een uitdaging zijn. Actief worden voor GroenLinks hoeft 

namelijk niet meteen te betekenen dat je ook actief wordt voor DWARS. Aan ons is dus 

de taak om deze leden actief te betrekken en te motiveren om aan te sluiten bij onze 

beweging. Dat doen we onder andere aan de hand van belrondes. 

Politiek 
Als DWARS Amsterdam hebben wij de afgelopen jaren de gewoonte gehad om wekelijks 

aan te sluiten bij de fractievergaderingen van GroenLinks Amsterdam. Dit doen wij om op 

de hoogte te blijven van ontwikkelingen rondom de gemeente en GroenLinks, maar ook 

om het geluid van DWARS  te laten horen. In de eerste helft van ons bestuursjaar zijn we 

regelmatig langsgeweest bij GroenLinks Amsterdam, maar ook bij vergaderingen van 

andere GroenLinksfracties in Noord-Holland en Flevoland. We willen onze focus verleggen 

naar een breder perspectief, en zullen dit in de tweede helft van onze termijn verder 

uitwerken.  

Activiteiten 
Onze agenda stond de afgelopen campagne bol van de activiteiten. Hiermee hebben we 

ruim voldaan aan ons streven om minimaal twee activiteiten per maand te organiseren. 

Naast de geslaagde campagne-activiteiten hebben we ook nog een hele succesvolle 

nieuweledenpubquiz georganiseerd. In onze ogen hebben we een prima mix van 

inhoudelijke en luchtige activiteiten voorgeschoteld aan onze leden. 

Aangezien het bestuur de agenda aardig overnam in de afgelopen maanden, hebben 

onze actieve commissies wat minder mogelijkheden gehad om activiteiten te 

organiseren. Hierdoor hebben de commissievoorzitters hun commissies ook nog niet 

kunnen vullen. Wel hebben we de spelletjesavond/campagneaftrap kunnen koppelen aan 



de Cultuurcommissie, en de discussieavond aan de Diversiteitscommissie. Hier hebben zij 

reclame kunnen maken voor het werk dat ze doen. Als de campagneperiode voorbij is, 

willen wij als bestuur meer ruimte laten aan de commissies. Dit geeft ze de mogelijkheid 

om ook zelf activiteiten te organiseren, en actieve leden te werven. 

 

Tot slot 
Wij denken dat we als bestuur een hele mooie eerste helft van onze termijn hebben 

gedraaid. We hebben veel bereikt, veel gedaan en veel geleerd. Dit had niet gekund 

zonder onze geweldige leden, dus heel veel dank! Ook veel dank richting onze lieve 

afdelingsbuddy Ruben (<3) en de JS Noord-Holland voor de fijne samenwerking. 

We zijn enorm benieuwd naar de input van onze leden. Tot snel! 

Met een lieve DWARSe groet, 

Het bestuur <3 
 


